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 BOMEN REDDEN 
HARDERWIJK – Gezien het feit dat een nieuw kabinet mogelijk
minder aandacht zal schenken aan de bescherming van de natuur
en het feit dat Allah (swt) de mens als Khalifa (rentmeester) heeft
aangesteld op aarde, zijn we als mens en zeker als moslim
verplicht om de natuur in bescherming te nemen, de bomen en het
groen de kans te geven om te groeien en te bloeien. (Lees het
artikel op het nieuwsplatform) 

OPENBAAR MAKEN GEGEVENS 

Geniet van de natuur, zorg voor de natuur 

STICHTING DIZIN
WIL ZICH MEER
FOCUSSEN OP
GROEN 

Dat betekent onder meer: 

gegevens opvragen bij gemeenten
database bijhouden over vragen en gegevens 
proberen bomen te redden 
gegevens kenbaar maken voor het grote publiek
momenteel 30 dossiers aangelegd  

BIJHOUDEN VAN
GEGEVENS IN

DATABASE

GROEN, BOMEN, AFVAL1

https://khamakarpress.com/2024/06/12/stichting-dizin-gaat-zich-meer-focussen-op-bescherming-van-natuur/
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Gemeente Amsterdam wil 18 bomen verwijderen in stadsgebied Weesp, zogenaamd om 'Veiligheidsredenen'.
Volgens de gemeente zouden de bomen een gevaar vormen voor de openbare ruimte.  Dit omdat er takken
afbreken en bomen zouden kunnen omwaaien. Bij controle blijkt het te gaan om dode bomen en zieke bomen.
Opheldering gevraagd aan gemeente. (Lees het artikel op het nieuwsplatform)  

De gemeente Arnhem is door de rechter in het gelijk gesteld in de
zaak van illegale kap van zo'n 20 bomen in het Museumpark (Park
Onderlangs). Een projectontwikkelaar had in 2021 de bomen laten
kappen. De bomen stonden echter niet op privaatterrein maar op
gemeentelijke grond. De bomen waren kenmerkend voor de
stuwwal en stonden er al eeuwen. Het gebied was omgedoopt tot
een park in 1914. (Lees het artikel op het nieuwsplatform)  

AMSTERDAM

VERVANGING 18 BOMEN OM
VEILIGHEID  

ARNHEMARNHEM
KRIJGT GELIJK

BIJ RECHTER 
20 eeuwenoude eiken en
lindes illegaal gekapt om

een goed uitzicht te
krijgen voor toekomstige

appartementen  

https://khamakarpress.com/2024/06/19/vervanging-van-18-bomen-om-veiligheid/
https://khamakarpress.com/2024/06/18/arnhem-in-gelijk-gesteld-in-illegale-bomenkap-zaak/
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In de verschillende media is het bericht verspreid van het programma Pointer over
de vervuiling van Defensiegebieden, zoals vliegbases. Het artikel geeft aan dat de
grond van vliegbasis Gilze en Rijen flink vervuild is. Bodemmonsters zouden
aantonen dat de grond van de vliegbasis flink vervuild. Op 1 plaats is de norm zelfs
keer 56 maal overschreden. (Lees het artikel op het nieuwsplatform) 

In Loonse en Drunense Duinen gaat
een gebied van zo'n 65 ha op de
schop. Volgens boswachters is de
Amerikaanse eik door gewoekerd. Dit is
gebeurd op een manier dat - volgens  
Natuurmonumenten - andere bomen
weinig mogelijkheid krijgen om uit te
groeien.  De zachte aanpak zou niet
werken, waardoor men aan de slag
gaat met de botte bijl, zwaar materieel.
De eiken zijn niet ziek, maar moeten
wel verdwijnen. (Lees het artikel op het
nieuwsplatform) 

GIFTIG & KANKERVERWEKKEND

BODEM VLIEGBASIS GILZE
EN RIJEN HEEFT HOGE
WAARDES PFOS

 RECONSTRUCTIE ALBIONSTRAAT 

‘OORLOGSGEBIED’
IN HET BOS BOMENKAP 

Bomen worden gekapt
als ze ziek zijn of

overlast geven voor
veiligheid. Bomen die

'in de weg staan'
kunnen beter verplaatst

worden  

In Venray wordt de weg versmald, waardoor meer ruimte gaat komen
voor groen. Er zullen bomen geplant worden op plaatsen waar genoeg
ondergrondse ruimte is.  Bij de werkzaamheden worden iepen die 30 jaar
geleden zijn geplant, vervangen. De bomen zijn niet ziek, staan niet in de
weg en niet duidelijk is om hoeveel bomen het gaat. (Lees het artikel op
het nieuwsplatform)

https://khamakarpress.com/2024/06/14/bodem-vliegbasis-gilze-en-rijen-heeft-hoge-waardes-pfos/
https://khamakarpress.com/2024/06/16/het-wordt-een-oorlogsgebied-in-het-bos/
https://khamakarpress.com/2024/06/13/gemeente-gaat-de-albionstraat-reconstrueren/
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Asbest, voorheen een veelgebruikt materiaal in de bouwsector, vormt tegenwoordig
een bekend gezondheidsrisico. Vooral in oudere gebouwen is het nog steeds
aanwezig. De meeste aanvragen om asbest te verwijderen wordt gedaan in de
provincie Utrecht. (Lees het artikel op het nieuwsplatform)  

Gemeente Breda is in mei begonnen
met het kappen van bomen in de
Clemensberg (5 stuks) en in de
Bertelsberg (27 stuks). Daarnaast is de
gemeente van mening dat bomen nodig
zijn om wateroverlast en histtestress
tegen te gaan. Er worden sinds 27 mei
bomen gekapt, omdat de wortels voor
onveilige situaties zorgen. Niet
aangegeven is of de bomen ziek zijn,
welke bomen het zijn en of ze
verplaatst kunnen worden.  (Lees het
artikel op het nieuwsplatform) 

ASBESTVERWIJDERING NA VERTREK HUURDER 

MEESTE AANVRAGEN
VOOR VERWIJDEREN
ASBEST KOMEN UIT
UTRECHT

 PER ONGELUK BOMEN GEKAPT

BOMENKAP DOOR
OVERLAST BOMENHUB 

Bomen kunen 'tijdelijk
worden opgeslagen' in

een BomenHub. Hier
komen bomen en

struiken bij elkaar van
verschillende
oogstdagen.  

Half maart heeft de lokale media in de gemeente Zuidplas een artikel
gebracht dat de gemeente op het grasveld aan de Kamerlingh
Onnesstraat alle bomen heeft laten kappen. In een brief van even
daarvoor had de gemeente gemeld aan de omwonenden dat de
(gezonde) bomen zouden blijven staan, maar per ongeluk zijn nu alle
bomen gekapt. (Lees het artikel op het nieuwsplatform) 

https://khamakarpress.com/2024/06/10/meeste-aanvragen-voor-verwijderen-asbest-komen-uit-utrecht/
https://khamakarpress.com/2024/06/10/bomen-kappen-omdat-ze-overlast-veroorzaken/
https://khamakarpress.com/2024/06/09/per-ongeluk-zijn-er-bomen-gekapt/

